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Za tiste, ki nameravate vlagati v okna, vrata, toplotno izolacijo zunanjih zidov, 
naprave za ogrevanje prostorov in podobno, so na voljo nova posojila SID 
banke. 
 
Financiranje prek bank je namenjeno fizičnim osebam, upravnikom stavb in 
skupnostim etažnih lastnikov, kot dopolnilo že obstoječim finančnim spodbudam Eko 
sklada. 
 
Fizične osebe lahko pridobite posojilo v vrednosti do 22.500 evrov, upravniki stavb in 
stanovanjske skupnosti pa v vrednosti do 112.500 evrov. Posojilo lahko v obeh 
primerih doseže do treh četrtin stroškov financiranega projekta. Najvišja obrestna 
mera posojila za končne upravičence je šestmesečni EURIBOR plus 1,70 odstotka 
na leto, banka pa sicer lahko dodatno zaračuna tudi stroške, ki so običajni pri 
tovrstnih poslih. Ročnost posojila je lahko do 15 let. 
 
Pri katerih bankah lahko oddate vlogo? 
Posojila so na voljo prek sodelujočih bank, ki bodo svojo ponudbo financiranja 
dopolnile z viri SID banke. Vlogo za posojilo tako lahko oddate pri Gorenjski 
banki,Hranilnici Lon, Hypo Alpe-Adrii Bank, Abanki, Banki Celje, 
Banki Sparkasse. Kot pojasnjujejo v SID banki, pogovori z nekaterimi drugimi 
bankami še potekajo. Posojila bodo na voljo do porabe sredstev, za ta posojila pa 
ima SID banka namenjenih 50 milijonov evrov. 
 
Kaj lahko financirate? 
S temi posojili lahko financirate naložbe s področja učinkovite rabe energije. To so 
vlaganja v ovoj stavbe (okna, vrata, toplotna izolacija zunanjih zidov, strehe in 
podobno), v naprave in sisteme za ogrevanje prostorov, sisteme za pripravo tople 
vode, prezračevanje in hlajenje. Financirate pa lahko tudi naložbe s področja 
obnovljivih virov energije (solarni toplotni sistemi, fotonapetostni sistemi, naprave na 
biomaso, električne in plinske toplotne črpalke). 
 
Morda se bo zaradi posojil kdo odločil, da bo stavbo saniral prej kot sicer, pravi 
direktor podjetja AJM Trivo Krempl. »Ne pričakujemo velikega povečanja naših 
prihodkov zaradi tega, bo pa zagotovo imelo pozitiven učinek na nas,« dodaja. 
 


